

	<b>Referat af Afdelingsbestyrelsesmøde i Glostrup Boligselskab afdeling 9. Tirsdag d. 16. 04. 2019 kl. 17.00, Diget 17, kælderen.</b>	
	<p><b>Tilstede:</b> Susanne Petersen, Per Froholdt, Jesper Weidick, Poul Schmidt, Peter Madsen, Merete Møldrup, Pia Bernhardt, Bettina Vincent, Tine Liechti, Jens Hoff, Mads Andersen</p> <p>Betina, Kim R. Pedersen, meldte afbud Betina forlod mødet kl 19</p> <p><b>Fraværende:</b> Mette Frydenlund, Mogens fra Kuben, Nicolaj fra JJW Arkitekter(<a href="mailto:nqi@jjw.dk">nqi@jjw.dk</a>), Dan Levin Hansen, Johnny Petersen,</p>	
0.	<b>Information om HP2015 ved Johnny/Mogens fra Kuben.</b>  Udgår pga administrations fravær	
1.	<p><b>Meddelelser fra driftkontoret ved Dan Kenneth Levin Hansen.</b></p> <p>Vi har fået bevilget 300.000 kr fra grøn fond til udskiftning af pærer fra pl-rør til led.</p> <p>Afdeling 9 har 41 vandstik af 46.400,00 kr. (1.902.400,00 kr) til opsætning af Laguer afkalkning.</p> <p>Det foreslås at fremtidigt affaldsskur ved Brinken sættes på et lyst sted et stykke væk fra bygningen. Flytning af skraldeskur ved Stubben ud imod Sportsvej skal overvejes flyttet. Vi ønsker at se beregninger på dette arbejde.</p> <p>Det ønskes undersøgt om der må:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1) Sættes videoovervågning op ved Brinken</li> </ol> <p>Eller</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>2) Opsættes skilte om videoovervågning ved Brinken, dog uden egentlig overvågning.</li> </ol> <p>Vi har vendt ideen om et madspildslokale i afd. 9's område. Vi og organisationen bag ideen afventer beregningerne af ideens omkostninger.</p>	<p>Dan</p> <p>Johnny</p> <p>Dan</p>
2.	<b>Godkendelse af sidste mødereferat.</b>	Godkendt
3.	<p><b>Meddelelser fra formanden.</b></p> <p>Direktøren bliver 50 år og der inviteres derfor til reception d. 10. maj 2019 kl. 12-14.</p> <p>Køb af gavekurv til direktørens 50 års reception til ca 800 kr efter købers diskretion. Susanne står for købet. For: 7. Imod: 1.</p> <p>Fest i Hvissinge d. 24. maj kl. 1730 – 0200.</p>	

	Der vil blive udarbejdet ændringer til reglementet på afdelingens facebookside.	
4.	<p><b>OB.</b></p> <p>Der vil blive lavet officielle OB-medlemsmailadresser.</p> <p>Der er repræsentantsskabsmøde d. 11 juni i paraplyen(?). Der kommer mere information senere. Der vil være temadag d. 9. november. Info om denne følger.</p>	
5.	<b>Meddelelser fra udvalgene.</b>	
5a.	<p><b>Bygninger og friarealer, vaskeri og teknik.</b></p> <p>Udvalgets formand informerer om budgetoverholdelse i styregruppen.</p> <p>Der er kommet ny rådgiver på helhedsplanen.</p> <p>I forbindelse med anlæg af molokker afventes der stadig stillingtagen fra kommunens side.</p>	
5b.	<p><b>Budget og regnskab.</b></p> <p>Der er regnskabsmøde d. 9. maj kl. 1730 på Bryggergårdsvej.</p>	
5c.	<p><b>Bladudvalg.</b></p> <p>Ingen nuværende aktivitet. Afventer september.</p>	
5d.	<p><b>Beboeraktivitet.</b></p> <p>Loppemarkedsindbydelsen er lavet og afventes. Der er styr på det praktiske.</p> <p>Næste møde afholdes inden loppemarkedsbilletsalget d. 13. maj.</p> <p>Der er intet nyt om juletræsfest.</p> <p>Helhedsplansafslutningsfesten d. 23. august: Fra kl 13-15 er for ansatte og håndværkere (beboere er også velkomne). Fra kl 15-19 er for beboerne.</p>	
5e.	<p><b>IT – hjemmeside.</b></p> <p>Der informeres om det videre arbejde.</p>	
5f.	<p><b>Selskabslokaler og Klubber.</b></p> <p>Intet nyt.</p>	
6.	<b>Glostrup net.</b>	

	De seneste glip i tv-signalet skyldes, at medarbejdere fra Frandsen El har klippet ledningerne over. Regningerne for dette vil blive forsøgt sendt til Frandsen El.	
7.	<b>Eventuelt.</b>	